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Zápis č. 8/2022-26 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 9. září 2024, 16.30 – 17:30, OÚ Bludov 

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Bc. Veronika Balharová, Dagmar Banková, 

Martin Böser, Kamil Hájek, Bc. Barbora Haušková, Marie Jánětová, Mgr. Jakub Jelínek, 

Ludmila Skoumalová 

 

Omluveni: Karolína Kotrlá 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Zpřístupnění víceúčelového hřiště veřejnosti 

3. Kulturní dům a pronájmy 

4. Různé 

  

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Přivítal a představil novou tajemnici komise Ludmilu Skoumalovou. 

Krátce hovořil o bodech, které komise projednala na svém minulém zasedání. 

 

2. Zpřístupnění víceúčelového kříště veřejnosti 

 

Komise diskutovala o zkušebním režimu víceúčelového hřiště během prázdnin. Hřiště bylo 

otevřeno veřejnosti, scházela se zde mládež a hřiště ne vždy bylo využito ke sportování. Tomuto 

režimu nebyli nakloněni hasiči, kteří potřebovali hřiště pro svoje cvičení. Rovněž zde chybí 

sociální zázemí. Rada se z tohoto důvodu navrátila k předchozímu režimu fungování hřiště – 

klíče přístupné v obchodě u hřiště, k zapůjčení proti občance apod. 

Komise diskutovala problém stále scházejícího prostoru (i sportovního) pro scházení se dětí a 

mládeže, který by nebyl pod zámkem. 

S. Balík navrhnul vybudovat malé hřiště (koš na basket, branky apod.) mezi budovami škol. 

Místo je v podobné lokalitě jako víceúčelové hřiště a i případný hluk by tolik nerušil.  

J. Jelínek nadnesl možnost vybudování hřiště za fotbalovým hřištěm v místě bývalé lesní 

školky. 

Bylo ještě zmíněno místo u paneláků. Zatím se zde konají poutě a hody. Je také pravděpodobné, 

že v případě, kdy by zde bylo hřiště, lidé z paneláků by si stěžovali na hluk. 

Komise se shodla na tom, že realizace jakéhokoliv návrhu by byla dobrým řešením. Členové 

byli vyzváni, aby ještě popřemýšleli o dalších možných místech vhodných k vybudování místa 

pro scházení mladých. 

 

3. Kulturní dům a pronájmy 

 

B. Haušková otevřela otázku aktualizace ceníku pronájmů prostor kulturního domu a obecního 

klubu, včetně skladovacích prostorů pro spolky. Po obsáhlé diskusi komise jednoznačně 

doporučila navýšení částky za pravidelné i příležitostné pronájmy, stejně jako ukončení 

bezplatného skladování věcí spolků s velmi volným vztahem k obci. Doporučila, aby na příští 

schůzi komise připravila vedoucí KD návrh navýšení, který bude zkonzultován a poté jej i se 

stanoviskem komise bude moci vedoucí předložit k rozhodnutí radě obce. 
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4. Různé 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 9. prosince 2024 v 16:30 na radnici. 

 

Zapsala: Ludmila Skoumalová 

Schválil: Stanislav Balík 


